
 
 
 
March 1st, 2021 
 
To: Our employees, partners and clients 
 
It gives me great pleasure to let everyone know that Bellai is growing once again! 
 
Bellai Brothers Construction has proudly joined forces with the Verdi Alliance team from Toronto, to 
become the largest alliance of formwork contractors in Canada. The new Bellai Alliance Group is part of a 
talented workforce that is now over 2,600 strong. 
 
Verdi Alliance (verdialliance.com) was founded in 1967, with the owners sharing the same roots and 
values as my father and uncle before me. I believe that this new alliance will take all of us to the next level 
in our industry. 
 
The Bellai family was insistent on choosing a partner with our same core values (family, quality, safety, 
integrity and teamwork) to ensure that our employees and clients continue to receive the same if not 
better level of quality and service that they have grown accustomed to for over 65 years.  
 
Our new partnership allows us to take on more projects with increasing complexity in Canada. Which 
means we now have greater Bonding capacities. 
 
This partnership provides us with access to Verdi Alliance’s equipment, maintenance facilities and 
substantial purchasing power, giving us immediate use of the most modern equipment, at a moment’s 
notice. 
 
You may ask how this merger will affect Bellai and it’s working families?  
 
Ultimately, our culture and managerial structure will continue to be the same - I will also continue to be 
President and significant shareholder of the newly formed Bellai Alliance Group, and operations will 
carry on with no disruptions what-so-ever! The tried-and-true Bellai employees and systems will forge on 
as business as usual, you may see a few new faces now and then visiting the sites. 
 
I ask the Bellai families that have been with us through thick and thin to join me in welcoming our 
extended family. I am very proud that we found the perfect partner to continue into the future with. I 
look forward to continuing to serve the nation’s capital as we have always done in support of our 
employees and clients. 
 
At any time, if you have a question regarding our new family, ask your supervisor for details. As always, 
feel free to stop me or any of the new team members when you see them, as they cannot wait to meet 
everyone and would welcome your questions or even a friendly “hello”. 
 
Sincerely, 
 
Pietro Bellai 
President  
Bellai Alliance Ltd. 
 
 
 



 
 
 
1er mars 2021 
 
À tous nos employés, partenaires et clients, 
 
C’est avec grand plaisir que je vous annonce que Bellai se grandit! 
 
« Bellai Frères Construction » est fière de joindre ses forces à celles de l'équipe Verdi Alliance de Toronto, 
pour devenir la plus grande alliance d'entrepreneurs en coffrage au Canada. La nouvelle entité Bellai 
Alliance fait partie d'une main-d'œuvre talentueuse qui compte désormais plus de 2 600 personnes. 
 
Verdi Alliance (verdialliance.com) a été fondée en 1967. Les propriétaires partageant les mêmes valeurs et 
origines que mon père et mon oncle. Je suis convaincu que cette nouvelle alliance nous permettra à tous 
de passer au niveau supérieur dans notre secteur d'activité. 
 
Il était primordial pour Bellai de choisir un partenaire qui adhère à nos valeurs (famille, qualité, sécurité, 
intégrité ainsi que le travail d’équipe) afin de s’assurer que nos clients et employé(e)s continuent de 
recevoir les mêmes, sinon de meilleurs services et conditions de travail qu’ils ont accumulé au cours des 
65 dernières années.  
 
Ce partenariat nous donne accès à plus de cautionnement nous permettant ainsi d’augmenter notre part 
de marché avec un plus grand nombre de projets et de plus grandes envergures. Nous bénéficierons 
également d’un pouvoir d’achat accru ainsi que l’accès aux installations et équipements modernes de 
Verdi Alliance. 
 
Vous vous demandez sans doute comment cette fusion affectera Bellai et ses employé(e)s ? 
 
Je continuerai d’être président, ainsi qu’actionnaire important de Bellai Alliance et les opérations 
continueront sans interruption. Vous allez voir quelques nouveaux visages ici et là sur les projets, mais 
essentiellement tout demeurera comme auparavant pour les employé(e)s. 
 
La famille Bellai accueille avec grand plaisir nos nouveaux partenaires et je suis convaincu que cette 
alliance va nous permettre de croître de façons soutenues pour les prochaines années à venir. 
 
Si vous avez des questions reliées à notre nouvelle alliance, acheminez-les à vos superviseurs comme à 
l’habitude et n’hésitez pas de communiquer avec moi ou venir saluer les nouveaux membres de l’équipe 
lorsque vous en aurez l’occasion.  
 
Sincèrement, 
 
Pietro Bellai 
Président 
Bellai Alliance ltée 


